
 Protokół Nr XLIX/06
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 21 lutego 2006 roku

Otwarcie obrad  – godz. 15.20 
Zamknięcie obrad  – godz. 16.00

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i pozostałe osoby obecne na sesji RM.

Ad. 2

Na podstawie   listy  obecności  Przewodniczący  RM stwierdził,  że obrady  są   prawomocne –  w sesji 
uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do dostarczonego radnym porządku obrad i przystąpiono do głosowania nad jego 
przyjęciem (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu):

głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

Ad. 5

DRUK NR 1 – w sprawie założenia gimnazjum w Ścinawce Dolnej

Burmistrz   –   wyjaśnił   potrzebę   zwołania   sesji   nadzwyczajnej   oraz   uzasadnił   kompleksowo     projekt 
uchwały w sprawie założenia gimnazjum w Ścinawce Dolnej oraz projekt uchwały w sprawie określenia 
granic obwodu Publicznego Gimnazjum w Ścinawce Dolnej Nr 21a.



Zca Burmistrza – zgłosiła następujące autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały:

- w załączniku nr 2 w § 2  w pkt. 7 po wyrazach „do 18 lat” skreśla się dalszy ciąg zdania
- w załączniku nr 2 w § 25 pkt. 3 otrzymuje nowe brzmienie o treści: „skreślenia ucznia z listy 

uczniów po 18 roku życia może dokonać dyrektor na podstawie uchwały rady pedagogicznej z 
równoczesnym powiadomieniem Kuratora Oświaty”

- w załączniku nr 2 w § 28 w pkt. 1 lit. „e” otrzymuje nowe brzmienie o treści: „przeniesieniem do 
równoległego oddziału lub, za zgodą Kuratora Oświaty do innej szkoły”. 

B. Kopalko – zadała następujące pytanie dotyczące § 2 pkt. 7 załącznika nr 2 so projektu uchwały: czy 
jeżeli eżeli uczeń skończy 18 lat  i  będzie chodził  do 3 klasy Gimnazjum to za dalszą naukę  będzie 
musiał płacić, czy też będzie usunięty ze szkoły.

Zca   Burmistrza   –   uczeń   może   w   takiej   sytuacji   chodzić   do   szkoły      będzie   jeszcze   opracowany 
wewnętrzny   regulamin,   ponieważ   Zca   Burmistrza   uważa,  że   każdemu  zależy   na   tym  aby   pomóc 
takiemu uczniowi skończyć  szkołę.  Na dzień  dzisiejszy  jeżeli  zdarza się  sytuacja,  że uczeń  źle  się 
sprawuje lub nie radzi sobie z programem jest możliwość żeby dyrektor wraz z gronem pedagogicznym i 
pedagogiem, w uzgodnieniu z rodzicami ucznia, znaleźli mu inną szkołę.

S. Hajłasz – chciałby wiedzieć czy na dzień dzisiejszy nie można powołać zespołu w Ścinawce Dolnej

Burmistrz – odpowiedział, że nie

S.   Hajłasz   –   jeżeli   na   bazie   istniejących   budynków   zostanie   powołane   gimnazjum,   to   kto   będzie 
zarządzał obiektem

Burmistrz – obiektem będzie zarządzał dyrektor zespołu

S. Hajłasz – jakie będą skutki finansowe proponowanych zmian dotyczących funkcjonowania oświaty

Burmistrz – koszty będą tylko operacyjne związane np. z wymianą pieczątek i tablic. Z uwagi na fakt, że 
zespół w Ścinawce Dolnej już istnieje nie będzie potrzeby zwiększenia etatów i zatrudnienia. Miejsce 
obecnie funkcjonującej Filii powstanie Gimnazjum.

S. Hajłasz – rozumie więc, że nie będzie konieczne ogłaszanie konkursu na dyrektora zespołu

Zca Burmistrza – w tym przypadku ogłoszenie konkursu na dyrektora będzie konieczne.



S. Hajłasz – jakie są prognozy demograficzne na przyszłe lata 

Burmistrz – do 2010 roku prognoza przewiduje, że  do gimnazjum będzie uczęszczało  w granicach 52 
do   57   uczniów,   a   aktualnie   uczęszcza   62   uczniów.   Burmistrz   uzupełnił   także   swoją   odpowiedź 
dotyczącą   kosztów  stwierdzając,   że   w  pierwszym   roku   funkcjonowania   nowej   struktury   mogą   one 
wynieść około od kilku do kilkunastu tysięcy.

S. Hajłasz – w Ścinawce Dolnej zwiększy się liczba oddziałów i trzeba będzie powołać z–cę dyrektora. 
Czy w związku z  tym, że w Ścinawce Średniej  zmniejszy się   liczba oddziałów zmniejszy się  w  tej 
placówce liczba wicedyrektorów.

Zca Burmistrza – zależy to od dyrektora zespołu. Może on bowiem utrzymać dotychczasową  liczbę 
zastępców lub też może ją zmniejszyć.

Burmistrz – poinformował także, że  stawka podstawowa wynagrodzenia zcy dyrektora jest taka sama 
jak dla nauczycieli, różnią się natomiast dodatkiem funkcyjnym oraz stwierdził, że nie jest przewidywane 
powołanie etatowego zcy dyrektora w Ścinawce Dolnej.

S.  Hajłasz  –  uważa,  że  gdyby  dyrektorzy  placówek  oświatowych  potrafili   się   ze   sobą   porozumieć 
odnośnie układania planu, to problemu by dzisiaj nie było żadnego.

Burmistrz   –   zgadza   się   ze   stwierdzeniem   r.   S.   Hajlasza   i   wreszcie   ten   problem   musi   zostać 
usankcjonowany. Burmistrz poinformował, że zagadnienie zmian w oświacie jest od dłuższego czasu 
dokładnie analizowane i proponowane rozwiązanie uważa za najkorzystniejsze. W przypadku likwidacji 
Filii   i   kontynuacji   nauki   przez  uczęszczających   tam uczniów w Ścinawce  Średniej   już   sam dowóz 
uczniów do Ścinawki Średniej wiązałby się z bardzo dużymi kosztami.

S. Hajłasz –jakie jest nastawienie Kuratorium do proponowanych rozwiązań.

Zca Burmistrza – stanowisko Kuratorium jest jednoznaczne – jest za utrzymaniem małych szkół a nie 
za ich likwidacją. Zmiana nie wpłynie  także na wysokość subwencji, która jest przydzielana na ucznia.

Burmistrz – na ostatnim spotkaniu z panią wizytator zauważył, że trendy są takie żeby utrzymywać małe 
placówki, a  także za tworzeniem niewielkich placówek.

Zca Burmistrza  –  wyjaśniła,  że podjęcie  przedmiotowej  uchwały   jest  niezbędne do  wydania  przez 
Kuratorium opinii w sprawie likwidacji Filii w Ścinawce Dolnej.



A.   Mielniczuk   –   Komisja   oświaty   jest   za   rozszerzeniem   inicjatywy,   która   została   podjęta   na   sesji 
styczniowej.

K. Szewczak – zapytał jaka jest opinia nauczycieli w przedmiotowej sprawie.

Zca Burmistrza – poinformowała, że opinia nauczycieli jest pozytywna. 

Burmistrz – odczytał protokół z posiedzenia rady pedagogicznej Gimnazjum w Ścinawce Średniej, które 
dotyczyło przedmiotowego zagadnienia.

Przewodniczący   RM   –   uważa,   że   trzeba   uporządkować   ten   stan,   który   ma   miejsce   w   Ścinawce. 
Uczniowie filii mają utrudniony kontakt z placówką macierzystą, a z kolei z placówką, w której odbywają 
zajęcia nie czują się zintegrowani. Uważa, że podejmowane działania są słuszne oraz nie obawia się 
problemu kosztów.

Przystąpiono   do   głosowania   nad   przyjęciem   przedmiotowego   projektu   uchwały   z   uwzględnieniem 
zgłoszonych autopoprawek:

głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 2 – w sprawie określenia granic obwodu Publicznego Gimnazjum w Ścinawce Dolnej 
Nr 21a

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały

Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

Ad. 6

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLIX sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:
Joanna Rakowska                          
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